
P R O T O K Ó Ł  N R  XVII/2012 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 27 czerwca 2012 r. 

 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 

15 Radnych. Wszyscy Radni obecni. W związku z tym sesja może podejmować 

prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad została powołana Pani Anna Dziewanowska - Radna, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 
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Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący obrad złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad                          

o podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej jako pkt 12 ppkt 5, 

2) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające 

finansowanie w ramach PROW 2007-2013 jako pkt 12 ppkt 6, 

dotychczasowa numeracja podpunktów w punkcie nr 12 ulegnie zmianie, 

3) w sprawie wystąpienia Gminy Strawczyn ze Związku Gmin Powiatu 

Kieleckiego w Zlewni Górnej Nidy jako pkt 12 ppkt 11. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad z w/w zmianami został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z powyższym porządek obrad po zmianie jest następujący:  

1.  Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2.  Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

3.  Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu Nr XVI/2012 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia               

21 maja 2012 r.  

5.  Zapytania i interpelacje. 

6.  Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z prac Wójta Gminy między 

sesjami.  

7.  Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Strawczyn za 2011 r. z informacją                

o stanie mienia komunalnego Gminy Strawczyn,  informacja z wykonania 
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„założeń polityki społeczno – gospodarczej gminy Strawczyn za 2011 r.” oraz                

z pracy Wójta Gminy, 

8. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach                        

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2011 r. 

9. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie z dnia 16 maja 2012 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn. 

10. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie absolutorium. 

11. Dyskusja w sprawie wykonania budżetu gminy za 2011 r. i udzielenia 

absolutorium. 

12.  Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2011 r., 

2) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn z tytułu 

wykonania budżetu za 2011 r., 

3) w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 r., 

4) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Strawczyn na 

lata 2012 – 2022, 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej, 

6) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające 

finansowanie w ramach PROW 2007-2013, 

7) w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej, 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr XV/119/2012 Rady Gminy w Strawczynie         

z dnia 30 marca 2012 r. w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Strawczyn   w 2012 r.”, 

9) w sprawie powołania Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie, 

10) w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie, 
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11) w sprawie wystąpienia Gminy Strawczyn ze Związku Gmin Powiatu 

Kieleckiego w Zlewni Górnej Nidy. 

13. Przyjęcie sprawozdań ze stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i ochrony 

p. poż. na terenie gminy Strawczyn. 

14. Opinia Rady Gminy o pracy Urzędu Gminy jako jeden z elementów badania 

satysfakcji mieszkańców. 

15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

16. Komunikaty i ogłoszenia. 

17. Zakończenie sesji.  

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr XVI/2012 z sesji Rady Gminy z dnia 21 maja 2012 r.  

 

Do protokółu z sesji Rady Gminy w Strawczynie Nr XVI/2012 z dnia 21 maja 2012 r. 

nie wpłynęły uwagi i zastrzeżenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie w/w protokółu: 

- za – 15, 

- przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Protokół Nr XVI/2012 z sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny zgłosił zapytania: 

1) mieszkańców Strawczyna i okolic odnośnie drogi prowadzącej na stary 

cmentarz. Od drogi wojewódzkiej w stronę starego cmentarza są topole, które 

zagrażają pomnikom. Czy usunięcie drzew z tej drogi jest w zakresie zadań 

Urzędu Gminy, albo czy jest taka możliwość, że ktoś wytnie drzewo i zabierze? 

Jest zagrożenie tego typu, że gdyby przy silnych wiatrach konary lub topole 
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poleciały w stronę cmentarza, to mogą uszkodzić pomniki. Jak wiadomo 

pomniki są bardzo drogie. Mieszkańcy sugerują, aby usunąć trzy pierwsze 

topole od strony ogrodzenia, 

2) druga sprawa dotyczy drogi wewnętrznej znajdującej się na terenie Zespołu 

Placówek Oświatowych, którą dojeżdża się do boiska Orlik zlokalizowanego za 

szkołą. Droga ta jest tak wyboista, że trudno nią przejechać samochodem, 

można urwać zawieszenie. To chyba nie jest wielki koszt, bo może jedna, czy 

dwie Tatry wysiewki rozwiązałyby ten problem i droga byłaby wyrównana. 

Poprawę drogi sugerowali mieszkańcy Domu Nauczyciela.       

Poprosił o odpowiedź na temat zgłoszonych spraw.  

 

Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał Rady Gminy                

w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 21 maja 2012 r. oraz informację z pracy 

Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy (informacje w zał.). 

 

Przegłosowano w/w informacje: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie przedłożone informacje. 

 

Ad. 7.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Strawczyn za 2011 r. z informacją                

o stanie mienia komunalnego Gminy Strawczyn, sprawozdanie finansowe Gminy 

Strawczyn za 2011 r. i informacja z wykonania „założeń polityki społeczno – 

gospodarczej gminy Strawczyn za 2011 r.” oraz z pracy Wójta Gminy (w zał.). 

 

Zapytań nie zgłoszono. 
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Ad. 8. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach                        

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2011 r. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę 

Nr 1937/2012 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach          

z dnia 11 kwietnia 2012 r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu 

Gminy Strawczyn za 2011 rok (uchwała w zał.).  

 

Ad. 9. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie z dnia 16 maja           

2012 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie z dnia 16 maja 2012 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn (wniosek w zał.). 

 

Ad. 10. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie absolutorium. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę 

Nr 1954/2012 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach         

z dnia 18 maja 2012 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  

w Strawczynie  w sprawie absolutorium (uchwała w zał.). 

 

Ad. 11. 

Dyskusja w sprawie wykonania budżetu gminy za 2011 r. i udzielenia 

absolutorium. 
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Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję dotyczącą wykonania budżetu gminy za 

2011 r. i udzielenia absolutorium. 

 

Dyskusja nie odbyła się ze względu na brak chętnych. 

 

Ad. 12. 1) 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2011 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVII/131/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 2) 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn 

z tytułu wykonania budżetu za 2011 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał – Urząd Gminy uczestniczył w akcji 

społecznej „Przejrzysta Polska”, zgodnie z zasadami tej akcji uchwała w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy będzie przegłosowana w głosowaniu jawnym 

imiennym. Zgodnie ze statutem Gminy wyniki głosowania jawnego imiennego zostaną 

udokumentowane w protokóle sesji poprzez odnotowanie imienia i nazwiska każdego 

radnego oraz sposobu w jaki głosował, czy był „za”, czy „przeciw”, czy też 

„wstrzymał się” od głosowania.  

 

Pan Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie jawne imienne przy pomocy 

listy obecności: 

1) Zdyb Stanisław – Radny - jestem za udzieleniem absolutorium, 

2) Czarnecki Tadeusz – Radny – jestem za udzieleniem absolutorium, 

3) Stępień Grzegorz – Radny - jestem za udzieleniem absolutorium, 
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4) Dziewanowska Anna – Radna - jestem za udzieleniem absolutorium Wójtowi 

Gminy Strawczyn, 

5) Gad Halina – Radna – jestem za udzieleniem absolutorium,  

6) Kozieł Stanisław – Radny – jestem za udzieleniem absolutorium, 

7) Kubała Monika  – Radna – jestem za udzieleniem absolutorium Panu Wójtowi, 

8) Kukulski Tadeusz – Radny - jestem za udzieleniem absolutorium, 

9) Piotrowski Wiesław - Radny - jestem za udzieleniem absolutorium, 

10) Raczyńska Teresa – Radna - jestem za udzieleniem absolutorium dla Pana 

Wójta, 

11) Rządkowska Małgorzata – Radna - jestem za udzieleniem absolutorium dla Pana 

Wójta, 

12) Staszewska Katarzyna  – Radna - jestem za udzieleniem absolutorium, 

13) Szcześniak Bożena – Radna - jestem za udzieleniem absolutorium Panu 

Wójtowi, 

14) Wolder Paweł - jestem za udzieleniem absolutorium Panu Wójtowi, 

15) Woźniak Bogdan – Radny - jestem za udzieleniem absolutorium Panu Wójtowi. 

 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVII/132/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad pogratulował Panu Wójtowi uzyskanego absolutorium.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy podziękował Radnym za udzielenie 

absolutorium.  

 

Ad. 12. 3) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 r. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 rok – autopoprawka 

dotyczy załącznika Nr 1 – planu dochodów budżetowych, polega na dodaniu w dziale 

900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 90095 - Pozostała 
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działalność, paragrafie 2708 - Środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących 

gmin (związków gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów województw, 

pozyskane z innych źródeł kwoty 108 zł. Dodanie kwoty 108 zł wynika z tego, że          

w dniu wczorajszym podpisane zostały aneksy do zadań współfinansowanych                   

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Zgodnie z harmonogramem realizacji 

nasadzeń uzupełniających w Alei Lipowej dochody będą większe o 108 zł. Jest to 

projekt finansowany ze środków unijnych, w związku z tym dochody muszą być 

wykazane w takiej wysokości, jak w umowie o dofinansowanie. Wymieniona zmiana 

musi być wprowadzona do planu dochodów budżetowych na 2012 r. w celu 

zachowania zgodności ze sprawozdaniami. Natomiast w dziale 758 – Różne 

rozliczenia zmniejszamy dochody o 108 zł, jest to rozdział 75814 – Różne rozliczenia 

finansowe § 0920 - Pozostałe odsetki. 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Dyskusja nie odbyła się ze względu na brak chętnych. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej zaopiniowali 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pan Wiesław Piotrowski - Przewodniczący Komisji Samorządowej poinformował – 

połączone Komisje Samorządowa i Statutowa zaopiniowały pozytywnie 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała – Komisja Budżetu i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała 

proponowane zmiany w budżecie gminy na 2012 r. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2012 r.                         

z autopoprawką został przegłosowany: 
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- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XVII/133/2012 z autopoprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 4) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Strawczyn na lata 2012 – 2022. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVII/134/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Pan Wójt prosi o zmianę              

w porządku obrad, ponieważ teraz chce udzielić odpowiedzi na zapytania Radnego.                     

W związku z tym złożył wniosek o zmianę w porządku obrad polegającą na tym, aby 

w pierwszej kolejności zrealizować pkt nr 15, a później następne. 

 

Wniosek przegłosowano: 

 - za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad. 15. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania: 

1) droga do Domu Nauczyciela – ta droga będzie wytyczona extra, w tej chwili jej 

stan jest tymczasowy. Droga jest w zarządzie Dyrektora Zespołu Placówek 
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Oświatowych w Strawczynie, będzie wyrównana wysiewką. Generalnie 

prowadzone są rozmowy z Zakładem Energetycznym w sprawie przesunięcia 

linii elektrycznej, żeby zrobić drogę do Domu Nauczyciela docelowo. 

Natomiast parking dla korzystających z boiska Orlik jest przed budynkiem 

szkoły i nie ma potrzeby wjeżdżać na plac za szkołę, odcinek 100 – 120 m 

powinno się przejść. Jeżeli są palacze w szkole, to z otwieraniem i zamykaniem 

bramy dają sobie radę, ale latem, gdy nie ma palaczy jest problem, trzeba by 

zatrudniać dozorcę, żeby zamykał bramę,  

2) droga do cmentarza – na podstawie tego wniosku pracownik skontaktuje się             

z Ks. Proboszczem, dlatego, że cmentarz jest w zarządzie Parafii. Pomagaliśmy 

Parafii przy wycinaniu drzew, które były zagrożeniem. Jeżeli wskazane drzewa 

też są zagrożeniem, to myślę, że Ks. Proboszcz jako zarządzający tym obiektem 

nie będzie miał nic przeciwko temu bez względu na to, czy będzie pomoc 

Urzędu, czy może sam sobie poradzi. Jednak Ks. Proboszcz powinien wycięcie 

drzew zaakceptować, w tej sprawie skontaktuje się pracownik lub ja sam 

skontaktuję się z Ks. Proboszczem, aby poznać jego stanowisko. 

     

Pan Bogdan Woźniak – Radny – już rozmawialiśmy z Ks. Proboszczem i chodzi  o to, 

że cmentarz należy do Parafii, ale droga do cmentarza jest w gestii naszej Gminy.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy wyjaśnił – jeżeli jest zagrożenie dla budowli na 

cmentarzu, to drzewa usuniemy.  

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – wycięcie kilku sztuk topoli, to nie jest wielki koszt,            

a efekt będzie duży. To jest zwykła topola, a nie drzewo gatunkowe i tylko stwarza 

zagrożenie.   

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy poprosił, aby Rada Sołecka Strawczyna 

wystąpiła z wnioskiem o usunięcie tych drzew, a Wójt wyda decyzję. 
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Pani Monika Jabłońska – Sołtys Strawczyna poinformowała, że rozmawiała z Ks. 

Proboszczem, Ks. Proboszcz powiedział, żeby z tą sprawą zwrócić się do Urzędu 

Gminy. Jako Przewodnicząca Rady Sołeckiej wystąpi z wnioskiem w sprawie 

wycięcia drzew.  

 

Ad. 12. 5) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje Budżetu i Inwestycji oraz 

Statutowa i Samorządowa zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. Jest to pomoc 

finansowa dla Starostwa Powiatowego na przebudowę dróg powiatowych Piotrowiec – 

Oblęgorek – Chełmce - Promnik i Oblęgorek – Porzecze w kwocie 190 000,00 zł                 

i na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej Stąporków-Serbinów-Mniów-

Grzymałków-Kuźniaki-Ruda Strawczyńska w msc. Kuźniaki w kwocie 150 000 zł.  

Projekt uchwały poddał pod głosowanie:  

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVII/135/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 6) 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na 

wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy udzieliła informacji – podjęcie w/w projektu 

uchwały wynika z konieczności uzyskania opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej                   

o możliwości spłaty tej pożyczki krótkoterminowej. W poprzednich latach nie była 

wymagana taka uchwała, ani też opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, dlatego, że 

jest to kredyt krótkoterminowy. Opinie są obowiązkowe w przypadku kredytów 

długoterminowych. W związku z tym, że sytuacja finansowa jednostek samorządu 

terytorialnego ulega pogorszeniu, jak również środki pieniężne z PROW-u nie zawsze 

wpływają w tym samym roku budżetowym, w którym powinny i wtedy pożyczka 
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krótkoterminowa na wyprzedzające finansowanie staje się pożyczką długoterminową. 

U nas też był przypadek, że 124 000 zł miały wpłynąć 21 grudnia a nie wpłynęły. 

Bank Gospodarstwa Krajowego wymaga opinii w celu zabezpieczenia, że w tym 

samym roku pożyczka będzie zaciągnięta i spłacona z dofinansowania z Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich. Zadanie dotyczy zagospodarowania Centrum msc. 

Chełmce, dofinansowanie wynosi 500 000 zł i pożyczka będzie zaciągnięta na to 

zadanie na preferencyjnych warunkach. Jeżeli płynność finansowa będzie zachowana, 

to może być tak, że nie będzie potrzeby zaciągania pożyczki. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVII/136/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 7)  

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Uwagi i zapytania nie wpłynęły. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 1. 

Głosowało 15 Radnych. Większością głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się” 

uchwałę Nr XVII/137/2012 podjęto. 

 

Ad. 12. 8) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/119/2012 Rady Gminy           

w Strawczynie z dnia 30 marca 2012 r. w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Strawczyn w 2012 r.”, 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował – Pani Wojewoda Świętokrzyski wytknęła 

uwagi, że w Programie nie wpisana jest kwota środków pieniężnych przeznaczonych 

na realizację Programu, ponadto jest to uchwała stanowiąca prawo miejscowe                     

i powinna być opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego. Paragraf 1 ust. 1 projektu uchwały zostaje uzupełniony o kwotę 

20 000 zł.  

 

Projekt uchwały z uzupełnieniem o kwotę 20 000 zł w § 1 ust. 1 został przegłosowany:  

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XVII/138/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 9)  

Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że do Urzędu Gminy wpłynęły pisemne 

zgłoszenia kandydatów do Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Strawczynie:   

1) Włodzimierz Szczepański, 

2) Małgorzata Wawrzeńczyk, 

3) Stanisław Gieroń, 

4) Marcin Marek Najman. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Rady Społecznej samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie. 

 

Pani Monika Kubała – Radna zgłosiła Panią Małgorzatę Rządkowską – Radną – 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny zgłosił Panią Bożenę Szcześniak – Radną - wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 
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Pani Halina Gad – Radna zgłosiła Pana Tadeusza Czarneckiego – Radnego - wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował powołanie Komisji Skrutacyjnej do 

przeprowadzenia wyboru członków Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie w składzie:  

1) Pani Monika Kubała – Radna,  

2) Pani Halina Gad – Radna, 

3) Pan Stanisław Kozieł – Radny. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej przegłosowano:  

- za – 12, 

 - przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 3. 

Głosowało 15 Radnych. Większością głosów „za”, przy 3 „wstrzymujących się” skład 

Komisji Skrutacyjnej przyjęto. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 min. przerwy (14
30 

- 14
40

), aby Komisja 

Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego. 

 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Pani Monika Kubała – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że 

wybór trzech członków Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej odbędzie się w głosowaniu tajnym.  

Przedstawiła zasady głosowania – każdy z Radnych może oddać maksymalnie trzy 

głosy. Może być oddany tylko jeden głos lub dwa głosy, ale jeśli ktoś odda więcej niż 

trzy głosy karta będzie nieważna. Głosujemy na kandydata poprzez postawienie 

krzyżyka.     
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Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego w celu dokonania wyboru 

trzech członków Rady Społecznej SZOZ. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 min. przerwy w celu zachowania tajności 

głosowania. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Stanisław Kozieł – członek Komisji Skrutacyjnej zebrał karty do głosowania do 

pustej urny. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 min. przerwy (14
50

 – 15
00

) na przeliczenie 

głosów przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Monika Kubała – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że                

w wyniku głosowania do Rady Społecznej SZOZ zostały wybrane Pani Bożena 

Szcześniak – Radna, która uzyskała 11 głosów „za” i Pani Małgorzata Rządkowska – 

Radna, która otrzymała 8 głosów „za”. Natomiast Pan Tadeusz Czarnecki – Radny          

i Pan Włodzimierz Szczepański otrzymali po 7 głosów „za”, w związku z tym trzeba 

przeprowadzić II-gą turę wyborów. 

Odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na sesji Rady Gminy                       

w Strawczynie w dniu 27 czerwca 2012 r. w celu przeprowadzenia wyboru członków 

Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej                    

w Strawczynie na kadencję 2012-2015 (od 15 sierpnia 2012 r. do 15 sierpnia 2015 r. 

(protokół w zał.). 

 

 

Pan Przewodniczący obrad złożył wniosek o przystąpienie do realizacji pkt Nr 

13 - Przyjęcie sprawozdań ze stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego                    
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i ochrony p. poż. na terenie gminy Strawczyn, w tym czasie kiedy Komisja 

Skrutacyjna będzie przygotowywała karty do przeprowadzenia II tury wyborów 

członków Rady Społecznej SZOZ. 

 

Wniosek został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 13.  

Przyjęcie sprawozdań ze stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego                    

i ochrony p. poż. na terenie gminy Strawczyn. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Komendant Gminny ZOSP RP przedstawił sprawozdanie                    

Komendanta Gminnego w zakresie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

Strawczyn w 2011 r. (sprawozdanie w zał.). 

 

Pan Paweł Banaśkiewicz – Komisariat Policji w Strawczynie KMP w Kielcach 

przedstawił sprawozdanie Komisariatu Policji w Strawczynie, informację o stanie 

bezpieczeństwa za 2011 r. (sprawozdanie w zał.).   

 

Pani Monika Kubała – Radna poinformowała, że słyszała głosy o likwidacji 

posterunków i komisariatów policji. Zwróciła się z zapytaniem, czy nasz Komisariat 

Policji jest zagrożony, czy nie?  

 

Pan Paweł Banaśkiewicz – Komisariat Policji w Strawczynie KMP w Kielcach 

wyjaśnił – prawdopodobnie nie jest zagrożony. Od dłuższego czasu funkcjonuje dużo 

wizji i pomysłów. Prawdopodobnie Komisariat Policji w Strawczynie jest urzędem 

bezpiecznym pod tym względem. Mówi się o likwidacji posterunków podległych pod 

Komisariat Policji w Strawczynie, ale nie mam wiedzy na ten temat, a spekulować nie 

chcę. Jest to kwestia oszczędności, ale miejmy nadzieję, że to nie zaważy na 
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bezpieczeństwie mieszkańców. Już teraz funkcjonuje to tak, że jeśli chodzi o patrol 

prewencyjny, to odbywa się w czterech gminach, typowane są patrole z każdego 

posterunku i obejmują swoim zasięgiem cztery gminy w zależności od zdarzeń. Jeżeli 

odnotowane jest zdarzenie w konkretnym miejscu, to patrol jest tam kierowany ze 

szczególnym uwzględnieniem. Zdarza się niefrasobliwość wykonawcy inwestycji, że 

na weekend zostawia w szczerym polu maszyny budowlane z olejem napędowym, 

który jest w cenie, czy rury, to czyni przypadkowo złodzieja. Na naszym terenie nie 

ma wielkiego złodziejstwa, ktoś niektóre przedmioty spienięża np. rury lub 

wykorzystuje we własnym gospodarstwie. Wystarczy trochę dobrej woli poprzez 

ustanowienie dozorcy, chociaż w niektórych firmach są dozory osobowe, a jednak 

odnotowuje się zdarzenia.   

Wracając do niektórych zdarzeń typu kradzież – był przypadek, że potwierdziliśmy 

pewne zdarzenie, ale nie byliśmy w stanie zdementować zaistnienia tego zdarzenia. 

Osoby zgłaszające uprzedzamy o odpowiedzialności karnej za składanie fałszywych 

zeznań i zawiadomienie policji przed podpisaniem protokołu. Nie mieliśmy 

możliwości podważenia zeznań, ale prawdopodobieństwo zaistnienia tych zdarzeń 

było minimalne.  

 

Pani Monika Kubała – Radna – mam jeszcze dwa wnioski - bardzo mnie interesuje 

następująca sprawa – w ubiegłym roku mieliśmy „Strawczynadę”, w tym roku zostało 

już niewiele czasu na jej organizację. Byłam wielce rozczarowana co do momentu, 

kiedy zakończyła się „Strawczynada” i zaczęło się rozchodzenie uczestników                       

i zabezpieczenie ze strony straży czy policji. Chciałabym wystąpić z wnioskiem - 

prośbą, żeby tak służby przeszkolić i tak to wszystko zorganizować, żeby nie było 

takich sytuacji, jakie były w ubiegłym roku. Przygotować się nie tylko na moment, 

kiedy ten teren opuszczają goście, ale nawet na ten czas kiedy przemieszczają się do 

swoich miejsc zamieszkania, żeby nie było sytuacji typu rozboje. Przede wszystkim 

chodzi mi o najbliższe rozładowanie ruchu gości na skrzyżowaniu ulicy Turystycznej  

i ulicy Wojewódzkiej, ulicy Peryferyjnej, czyli przy CPN-nie. W tamtym roku było 

tak, że stał Strażak, gdzie były nie setki, tylko tysiące ludzi i wszyscy wtargnęli na 

jezdnię główną z podporządkowanych dróg z jednej i drugiej strony, zarówno 
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zmotoryzowani, jak i piesi. Nikt nie słuchał tego Strażaka, być może dlatego, że 

większy respekt budzi doświadczony funkcjonariusz policji niż młody mało 

doświadczony Strażak.  

W każdym razie chciałabym wystąpić z prośbą – wnioskiem o przygotowanie 

wcześniej sztabu, zorganizowanie jak to ma wyglądać zwłaszcza ten moment kiedy 

wracają nasi goście, bo to nie jest naście, to nie jest dziesiąt, ale to są setki, a nawet 

tysiące osób. Kto był na „Strawczynadzie”, to wie, że jest to impreza z dużym 

rozmachem. Natomiast, jeśli chodzi o służby porządkowe, to wiem, że są 

ograniczenia, ale mimo wszystko zwracam się z prośbą, żeby nawet wystąpić                       

o wyraźne wsparcie z Kielc.    

 

Pan Paweł Banaśkiewicz – Komisariat Policji w Strawczynie KMP w Kielcach 

poinformował – dołożymy wszelkich starań, aby było bezpiecznie. Odnośnie 

zdarzenia, które miało miejsce na terenie Strawczynka nie można szukać winnych. 

Należy je zapisać na karb niefrasobliwości osób, które zostały zatrzymane, a nie na 

brak organizacji, czy służb zabezpieczających.     

 

Pan Przewodniczący obrad – jest to wniosek do sztabu, który organizuje 

„Strawczynadę”, zostanie przekazany Panu Wójtowi, aby moment zakończenia 

festynu i powrotu uczestników do domu był odpowiednio zabezpieczony.  

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny i pracownik Samorządowego Centrum Kultury i Sportu 

poinformował, że Dyrektor Samorządowego Centrum Kultury i Sportu wysłał pismo 

do Komendy Miejskiej Policji w Kielcach o zabezpieczenie wszelkich działań na 

terenie gminy podczas festynu „Strawczynada”. 

 

Pan Przewodniczący obrad poprosił Pana Pawła Banaśkiewicza o numer telefonu 

komórkowego, którym policjanci dysponują w samochodzie patrolowym. Pan 

Komendant Policji informował na posiedzeniu Komisji, że policjanci dysponują takim 

numerem telefonu, żeby Radni i Sołtysi znali go i mogli dzwonić w celu szybkiej 

reakcji. 
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Pan Paweł Banaśkiewicz – Komisariat Policji w Strawczynie KMP w Kielcach 

poinformował, że czasem z dodzwonieniem się pod numer 997 jest problem, podał 

numer telefonu do samochodu patrolowego: 723 192 231.  

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w sprawozdania: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie sprawozdania: 

Komendanta Gminnego w zakresie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

Strawczyn w 2011 r. i Komisariatu Policji w Strawczynie, informację o stanie 

bezpieczeństwa za 2011 r.    

 

Ad. 12. 9) 

Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie. 

 

Pani Monika Kubała – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że w II-

giej turze będzie wybierany jeden członek Rady Społecznej samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej.  

Przedstawiła zasady głosowania – jest dwóch kandydatów: Pan Tadeusz Czarnecki – 

Radny i Pan Włodzimierz Szczepański. Każdy z Radnych może oddać tylko jeden 

głos, jeśli ktoś odda więcej niż jeden głos, karta będzie nieważna.  

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do II-giej tury głosowania tajnego w celu 

dokonania wyboru jednego członka Rady Społecznej SZOZ. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 3 min. przerwy w celu zachowania tajności 

głosowania. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Pan Stanisław Kozieł – członek Komisji Skrutacyjnej zebrał karty do głosowania do 

pustej urny. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 min. przerwy na przeliczenie głosów przez 

Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Monika Kubała – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że                

w wyniku głosowania w II-giej turze wyborów Pan Tadeusz Czarnecki – Radny 

otrzymał  8 głosów „za”, w związku z tym zostaje członkiem Rady Społecznej 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie, a Pan 

Włodzimierz Szczepański otrzymał 7 głosów.   

Protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na sesji Rady Gminy w Strawczynie w dniu 

27 czerwca 2012 r. w celu przeprowadzenia II-giej tury wyborów członka Rady 

Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej                            

w Strawczynie na kadencję 2012-2015 (od 15 sierpnia 2012 r. do 15 sierpnia 2015 r.)              

w załączeniu. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał uchwałę Nr XVII/139/2012 w sprawie powołania 

Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej                        

w Strawczynie z uzupełnieniem § 1 ust. 1 pkt. 2 o osoby wybrane przez Radę Gminy: 

Pana Tadeusza Czarneckiego, Panią Małgorzatę Rządkowską i Panią Bożenę 

Szcześniak. 

 

Ad. 12. 10) 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że w projekcie Regulaminu będzie 

poprawka - § 3 ust. 1 pkt 2 otrzyma brzmienie: „trzech przedstawicieli wybranych 
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przez Radę Gminy.”, a jest: „przedstawiciele Rady Gminy w liczbie 3 wyłonieni przez 

Radę Gminy.”.  

Komisje Samorządowa i Statutowa zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały                    

z poprawką. 

 

Projekt uchwały z poprawką został przegłosowany: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XVII/140/2012 wraz z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 11) 

 Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Strawczyn ze Związku Gmin 

Powiatu Kieleckiego w Zlewni Górnej Nidy. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Pan Wójt proponuje podjęcie w/w 

projektu uchwały i wystąpienie ze Związku Gmin Powiatu Kieleckiego w Zlewni 

Górnej Nidy, ponieważ członkostwo w tym Związku nie wiele daje. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Wiceprzewodniczący Rady Gminy i przedstawiciel Gminy     

w Zgromadzeniu Związku poinformował – Związek nic na obecną chwilę nie wnosi, 

spotkania odbywają się systematycznie. Priorytetem Związku jest utworzenie                     

w gminie Piekoszów schroniska dla zwierząt. Procedura ta przeciąga się już prawie 

półtora roku. Na obecną chwilę nic się nie dzieje. Moje zdanie jest takie, że 

utworzenie schroniska nie dojdzie do skutku, dlatego też nie ma sensu dalszego 

uczestnictwa w tym Związku.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – bodajże na ostatniej sesji Rada Powiatu 

zobowiązała Zarząd Powiatu do zorganizowana spotkania z wójtami i burmistrzami 

powiatu kieleckiego w sprawie podjęcia decyzji co do budowy schronisk dla psów. Do 
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każdego związku, do którego Gmina należy płaci składkę, składka płacona do 

Związku Gmin Powiatu Kieleckiego w Zlewni Górnej Nidy wynosi prawie 2 000 zł.  

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała – w dniu 02 lipca br. 

odbędzie się spotkanie z wójtami i burmistrzami powiatu.  

 

W/w projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XVII/141/2012 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 14.  

Opinia Rady Gminy o pracy Urzędu Gminy jako jeden z elementów badania 

satysfakcji mieszkańców. 

 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił, że opinia Rady Gminy jest niezbędna do 

recertyfikacji ISO 9001 : 2008. 

  

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie proponowaną opinię:  

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 Radnych. Pozytywna opinia Rady Gminy o pracy Urzędu Gminy jako 

jeden z elementów badania satysfakcji mieszkańców została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 16.  

Komunikaty i ogłoszenia. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że nie określi terminu najbliższej sesji Rady 

Gminy, zostanie zwołana wtedy, gdy urbanista przedłoży projekty uchwał w sprawie 

zmiany planów zagospodarowania przestrzennego. 
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Natomiast Pani Wojewoda Świętokrzyski wskazała błędy w uchwale w sprawie 

ustalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy. 

Na następnej sesji Rada Gminy podejmie uchwałę w celu poprawy tych błędów. 

 

Pan Stefan Pacak – Radny Powiatu Kieleckiego podziękował za zaproszenie na sesję. 

Pogratulował Panu Wójtowi udzielonego absolutorium.  

 

Ad. 17. 

Zakończenie sesji.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XVII sesję, która rozpoczęła się, o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 15
40

. 

 

 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:            Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak  Anna Dziewanowska inż. Stanisław Zdyb 


